



VALLETTA'S OLD TOWN

EN Wander around Republic and Merchant Streets to admire the Baroque architecture and visit landmarks such as the National Library of Malta, the Grandmaster's Palace, and St. George's Square.
FR Promenez-vous dans les rues Republic et Merchant pour admirer l'architecture baroque et visitez des sites tels que la bibliothèque nationale de Malte, le palais du Grand Maître et la place Saint-Georges.

www.visitmalta.com



ION HARBOUR

EN British chef Simon Rogan curates a tasting menu of 13 dishes that emphasise sustainability and local produce.
FR Le chef britannique Simon Rogan propose un menu dégustation en 13 plats qui mettent l'accent sur la durabilité et les produits locaux.

Two Michelin stars
Deux étoiles Michelin

11 St. Barbara Bastion
www.ionharbour.com



MDINA

EN The medieval town, known as the Silent City, boasts a history of 4,000 years. A Baroque-style gate from 1724 serves as the main entrance to the city, which has been featured in various international film productions.
FR La ville médiévale, connue sous le nom de « ville silencieuse », a une histoire vieille de 4.000 ans. Une porte de style baroque datant de 1724 constitue l'entrée principale de la ville, qui a fait l'objet de plusieurs productions cinématographiques internationales.

TIP → 1

EN The fishing village of Marsaxlokk hosts a traditional fish market every Sunday from 8.30 a.m. to 12.30 p.m.
FR Le village de pêcheurs de Marsaxlokk accueille chaque dimanche un marché aux poissons traditionnel, de 8 h 30 à 12 h 30.

TIP → 2

EN DB San Antonio Hotel + Spa offers all-inclusive accommodation in Saint Paul's Bay, a popular seaside town on Malta's northern coast.
FR Le DB San Antonio Hotel + Spa propose un hébergement tout compris à Saint Paul's Bay, une ville balnéaire populaire sur la côte nord de Malte.

+356 2158 3434
www.dbhotelsresorts.com



GHAJN TUFFIEĦA

EN Nestled between rocky cliffs and countryside on Malta's northwest coast, Ghajn Tuffieħa proposes a peaceful retreat for sunbathing, swimming, and snorkelling.

FR Niché entre les falaises rocheuses et la campagne sur la côte nord-ouest de Malte, Ghajn Tuffieħa propose une retraite paisible pour bronzer, nager et faire du snorkeling.

The beach can be accessed via 186 steps from the nearby car park.
La plage est accessible par 186 marches depuis le parking voisin.

Texts → David Palacios Photos → Malta Tourism Authority, ION Harbour

🕒 2H35 ☀️ 1 DIRECT LUXAIR FLIGHT/WEEK* / 2 FLIGHTS/WEEK STARTING IN NOVEMBER

Malta

EN The island's strategic location makes it a captivating gem in the Mediterranean region, blending cultural influences from the Phoenicians, Romans, Arabs, Normans, and Knights of St. John.

FR La situation stratégique de l'île en fait un joyau captivant de la région méditerranéenne, où se mêlent les influences culturelles des Phéniciens, des Romains, des Arabes, des Normands et des Chevaliers de Saint-Jean.